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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordföranden Kerstin 

Järneberg och ledamoten Carita Mandelin. Justering sker torsdag 7 mars. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 28 januari 2013 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 14 mars 2013 

Ärende nr 2: Satsning på förorterna – svar på skrivelse från (MP) och (V) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Avsägelse i stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärendenr 13: Handlingsplan för ökad insamling av matavfall för biologisk 

behandling – svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 14: Revidering av riktlinjerna för ärendeansvar mellan 

stadsdelsnämnderna – svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Detaljplan för Tärnö 1 i Larsboda – svar på remiss från 

stadsbyggnadsnämnden 

Rådet konstaterade att det planerade boendet ligger bra till när det gäller 

allmänna kommunikationsmedel. 

 

Ärende nr 16: Kvalitetsgarantier för nämndens verksamhet 2013 

I biståndsenhetens garantier anges inte hur snabbt en ansökan ska 

behandlas. Verksamhetscontroller Wiveca Eklund, som vid dagens möte 

ersatte avdelningschef Per-Ove Mattsson, lovade återkomma i frågan. 

 

Ärende nr 18: Stadsdelsnämndens protokoll den 7 februari 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för socialtjänst 

 Kerstin Järneberg, Lars Jonsson och Wiveca Eklund rapporterade från 

arbetsgruppens besök på Café 49:an i Fagersjö. 49:an ordnar öppen 

dagverksamhet för äldre måndagar, onsdagar och torsdagar. Lokalerna är 

tyvärr inte alls tillgängliga för personer med rullstolar och rullatorer. 

Fastighetsägaren lånar ut dem gratis, så förvaltningen har mycket små 

möjligheter att ställa krav på hur de ska utformas. Därför är det viktigt att 

den bristande tillgängligheten tydligt framgår när 49:an bjuder in till 

evenemang. 
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 Wiveca berättade att Café 9:an återuppstår idag, på Tuben. Caféet kommer 

att vara öppet på måndagar, för personer med funktionsnedsättning. Ett 

program som omfattar hela våren kommer att skickas till rådet. 

Programpunkter har bland annat hämtats från Kultur i vården. 

 

 Balanslistan uppdaterades – se bilaga. Arbetet med presentationsfoldern 

går vidare men tryckningen måste vänta tills rådet åter är fulltaligt. Även 

presentationen av stadens hemsida får vänta eftersom hemsidan just nu 

görs om. Förvaltningen har fått in svar på enkäten om tillgängligheten i de 

lokaler som förekommer i Kulturkalendariet. Bestämdes att resultatet 

redovisas per lokal och uppdelat på olika former av funktionsnedsättning. 

Studiebesöket på fritidsgården Morris i Gubbängen kan förhoppningsvis 

snart genomföras – stadsbyggnadsnämnden har i sitt avslag på ansökan om 

installation av hiss angett vad som behöver åtgärdas för att ansökan ska 

kunna beviljas, och arbetet med dessa åtgärder pågår nu, i samarbete 

mellan förvaltningen och Stockholmshem. 
 

§ 5 Övriga frågor  

Rådets arbetsgrupp genomför inventeringen av tillgängligheten i Farsta 

Centrum så snart Atrium har gett besked om när de härnäst kan träffa rådet. 

På det sättet blir de synpunkter som rådet kommer att framföra så aktuella 

som möjligt. 

 

Den 6 februari hölls ett gemensamt möte med råden i Skarpnäck och 

Enskede-Årsta-Vantör. Farstas råd var väl representerat. Råden jämförde 

arbetssätt och kunde konstatera att man i vissa avseenden arbetar ganska 

olika och har mycket att lära av varandra. De gemensamma träffarna 

kommer att fortsätta. 

 

Resonerades kring stadens och HSO:s utbildningar för råden under 2013. 

Utmaningen är att hitta tider och veckodagar som passar så många som 

möjligt, bland annat med tanke på att de som är engagerade i ett råd ofta 

också har andra åtaganden. 

 

Lars Jonsson berättade att han fått svar från SL via mejl om de lösa 

plattorna på tunnelbaneperrongen i Farsta centrum. Plattorna kommer att 

åtgärdas framåt sommaren. För säkerhets skull har rådet även framfört 

klagomålet i ett brev. 

 

Stadsdelsnämnden har fått en motion om daglig verksamhet för personer 

med afasi på remiss från kommunstyrelsen. Motionen har skickats till rådet 

inför dagens möte, så att rådet kan framföra synpunkter redan innan 

förvaltningen skriver sitt förslag till remissvar. Rådet tyckte rent generellt 

att det är bra om det sortens verksamhet finns, så att man inte är hänvisad 

till verksamhet för dementa. Enligt förvaltningens biståndsenhet inom 
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området funktionsnedsättning finns ingen uttalad efterfrågan på afasi-

verksamhet, men det behöver inte betyda att behovet inte finns. 

 

Ordföranden berättade att hon kontaktats av en arkitekt som har studerat 

vad som skulle kunna göras för att Farsta Gård ska bli mer tillgängligt. 

Kerstin forskar vidare i detta för att få klarhet i om förslagen har tagits 

fram på eget initiativ eller på uppdrag av fastighetsägaren, kommunala 

Stadsholmen, som även rådet har haft kontakt med i samma fråga. 

 

Rådet bestämde att handlingsplanen för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning, som är en bilaga till nämndens årliga verksamhets-

plan, ska vara en stående punkt vid rådets möten. På så sätt kan rådet ännu 

mer aktivt följa och delta i förvaltningens arbete med planens indikatorer 

och aktiviteter.  

 

Rådet framförde sitt varma tack till gruppbostaden Sköndals LSS, där 

dagens möte hölls. Före själva mötet fick rådet en presentation av en 

mycket imponerande och välstrukturerad verksamhet. 

 
§ 6 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 8 april 2013 kl 15.00-16.30, med 

förmöte kl 14.15. 

 
§ 7 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


